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This is the one sourcebook that cartooning and animation enthusiasts have been
clamoring about for years A time-tested classic, this tried-and-true reference is often
used as a textbook in cartooning workshops, and beginning and professional
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cartoonists alike are known to have copies of "Cartoon Animation" in their libraries. In
this comprehensive title, famed animator Preston Blair shares his expertise on how to
develop a cartoon character, create dynamic movement, and coordinate dialogue with
action. Topics include character development, line of action, dialogue, timing, and, of
course, animation This valuable resource provides all the inspiration and information
you need to begin drawing your own animated characters.
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-----------------------------
先锋

-----------------------------
不错，但过于技术流派，老派，不和需要

-----------------------------
差三分之一没画

-----------------------------
非常赞的一本书，内容在动画师生存手册之上，但是是全英文，只能靠翻译然后努力去
理解，收获颇丰，很多地方的的思维很开。不知有没有正在看或者看过的动画师，可以
一起交流交流，
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书评

你会爱上这些生动的曲线！
这本书大概有三个版本，第一版有原版和修改版，叫advanced
animation，修改版和原版区别是卡通人物的造型区别（版权纠纷），好像就40页，可
以在亚马逊上搜到，网上也有电子版。 第二版cartoon
animation讲得更详细，用的是上述第二版的形象。有一个带...  
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